
 

 

 Schriftelijke vragen  

 
 
 
 
Datum:   11 januari 2021 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vraag:  CDA  
 
 
Onderwerp: Stichting leergeld bezuinigt 
 
Op 22 december  2020 stond in het AD de Dortenaar een artikel met bovengenoemde titel. 
 
Uit het stuk blijkt dat de directeur niet kan aanblijven omdat de gemeente Dordrecht de 
kindpas invoert en dus bijna geen gebruik meer maakt van st Leergeld. 
 
 
 
Het college / de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag, vragen schriftelijk / 
mondeling te beantwoorden 
 
 

1. Heeft dit consequenties voor de arme kinderen in Zwijndrecht? 
2. Hoeveel Zwijndrechtse kinderen maken gebruik van st Leergeld? En hoeveel 

doelgroep kinderen zijn er in Zwijndrecht? 
3. Is st Leergeld afdoende om te kunnen voorzien in de behoefte, zoals omschreven in 

doelstelling, van de Zwijndrechtse kinderen? 
4. We krijgen weleens signalen over moeilijke toegankelijkheid en lange doorlooptijd bij 

st Leergeld.   Herkent u zich hierin? 
5. Heeft u inzicht in het aantal (Zwijndrechtse) afwijzingen en de redenen hiervoor?  

 
 
 
 
 
 
Toelichting: 
 
Aangezien dat wij het belangrijk vinden dat ieder kind mee kan doen in de maatschappij, is 
het voor ons van belang als er kinderen naar st Leergeld worden doorverwezen dat dit goed 
functioneert. 
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Ondertekening  
Mirjam Slobbe-Voogt 
 
Namens CDA fractie  
 
 

*aangeven wat van toepassing is 
 


